
 

BR-01.0012.1.13.7.2019 

Protokół nr 7/2019 

z posiedzenia Komisji Sportu i Kultury Fizycznej 

Rady Miasta Krakowa 

odbytego w dniu 26 marca 2019 roku 

w sali im .J. Dietla Urzędu Miasta Krakowa 

W posiedzeniu, któremu przewodniczył Stanisław Moryc  – Przewodniczący Komisji 

Sportu i Kultury Fizycznej Rady Miasta Krakowa, udział wzięli członkowie Komisji wg listy 

obecności stanowiącej załącznik nr 1 do niniejszego protokołu,  

Przewodniczący Komisji  po stwierdzeniu quorum pozwalającego na podejmowanie 

prawomocnych decyzji o godzinie 16.00 otworzył posiedzenie Komisji.  

  

Komisja przyjęła porządek posiedzenia  głosując 6za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się w 

brzmieniu: 

1.Otwarcie posiedzenia. 
 
2.Informacja w sprawie decyzji administracyjnych niezbędnych do rozbudowy stadionu 
RKS ”Garbarnia” przy ulicy Rydlówka 23. 
Jerzy Muzyk – Zastępca Prezydenta Miasta Krakowa. 
Dorota Zaucha - Rybka – Dyrektor Wydziału Architektury i Urbanistyki UMK. 
 
3.Mistrzostwa Europy w Amp Futbol, które zostały przyznane dla Miasta Krakowa a 
będą rozgrywane na stadionie RKS ”Garbarnia” przy ulicy Rydlówka 23 w 2020 roku. 
 
Janusz Kozioł  – Pełnomocnik Prezydenta Miasta Krakowa ds. Rozwoju Kultury 
Fizycznej. 
 
4.Sprawy bieżące. 
 
5. Oświadczenia i komunikaty. 
 
6.Zamknięcie posiedzenia. 
 
 

 

Ad.2.3. 

Informacja w sprawie decyzji administracyjnych niezbędnych do rozbudowy stadionu RKS 

”Garbarnia” przy ulicy Rydlówka 23. 

Mistrzostwa Europy w Amp Futbol, które zostały przyznane dla Miasta Krakowa a będą 

rozgrywane na stadionie RKS ”Garbarnia” przy ulicy Rydlówka 23 w 2020 roku. 
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Mecze w mistrzostwach Europy w Amp Futbolu mają się odbywać na stadionie Garbarni, który trzeba 
przebudować, by można było je rozegrać. Można zrobić to za pieniądze dewelopera, który jednak stawia warunki. 
Urzędnicy z Wydziału Architektury i Urbanistyki UMK nie chcą się na nie zgodzić wyższą zabudowę 
mieszkaniową. 

Wiceprezes Klubu RKS Garbarnia – Marek Siedlarz podkreślił ze klub zamierza 

wybudować do przyszłego roku nowoczesną trybunę zadaszoną na 1600 miejsc aby 

mistrzostwa mogły się odbyć w odpowiednim standardzie. 

Potrzebna jest do tego pomoc miasta. 

Do przeprowadzenia mistrzostw potrzebna jest trybuna – podkreślił Janusz Kozioł, 

pełnomocnik prezydenta Krakowa ds. rozwoju kultury fizycznej.   

Koszt nowej trybuny to 4,5 – 5 mln zł przyznał. 

Klub musi mieć jeszcze wkład własny na inwestycje. Pieniądze na to może uzyskać od 

prywatnego inwestora. 

Jeżeli zainteresowane strony – toczą się rozmowy z Ministerstwem Sportu w sprawie 

dofinansowania mistrzostw nie osiągną porozumienia jest możliwość za ok. 300 tys. zł postawić 

przenośną trybunę. 

Zaznaczył jednak, że skoro Kraków będzie się także starał o organizację mistrzostw świata w 

Amp Futbolu, to przydałoby się Euro przygotować w odpowiednim standardzie. 

Prowizoryczne rozwiązanie oznaczałoby, że nie byłoby odpowiednich miejsc dla VIP – ów i 

dziennikarzy podkreślił Janusz Kozioł. 

W dyskusji głos zabrali Radni: Andrzej Hawranek, Jakub Kosek, Adam Migdał, Stanisław 

Moryc. 

Dyrektor Architektury i Urbanistyki UMK Dorota Zaucha – Rybka przedstawiła na jakim etapie 

jest sprawa wydania warunków zabudowy dla klubu na terenie przy ulicy Rydlówka. 

Stwierdziła, iż negocjacje w tej sprawie będą kontynuowane. 

 

Przewodniczący Komisji Sportu i Kultury Fizycznej Rady Miasta Krakowa podsumowując 

dyskusję stwierdził, iż do sprawy Komisja wróci na kolejnym posiedzeniu.   

 

Ad. 4. 

Sprawy bieżące 

 

Ad. 5. 

Oświadczenia, komunikaty. 

 

Nie zgłoszono oświadczeń i komunikatów. 

 

Ad.6. 

Zamknięcie posiedzenia. 

  

Wobec zrealizowania porządku, Przewodniczący Komisji o godzinie 17.00 zamknął 

posiedzenie. 

 

Prowadzący posiedzenie 

Przewodniczący Komisji Sportu i 

Kultury Fizycznej Rady Miasta    

Krakowa 

 

 

                                                                                                       Stanisław Moryc 

Protokołował: 

Paweł Drożniak 
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